
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 28/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 812/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επί αιτημάτων του Εκπολιτιστικού Συλλόγου Βεργίνας 
«Αιγές» για παραχώρηση της χρήσης χώρου και 
οικονομικής ενίσχυσης του Συλλόγου για την 
πραγματοποίηση εκδηλώσεων. 

 
         Σήμερα 7 Δεκεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
του πρώην Δήμου Δοβρά στον Άγιο Γεώργιο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-12-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006 και της αριθ. 732/2011 απόφασής του. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 33 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. 
Παπαϊωνάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Κ. Συμεωνίδης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α. Παπαδόπουλος, 32)Γ. Μελιόπουλος, 33)Χ. Σαββαϊδου. 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Γ. Κάκαρης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης, Ι. Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Ν. Αγγέλου   

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 
Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. 
Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Κ.Συμεωνίδης, Α.Παπαδόπουλος, Τ. 
Χατζηαθανασίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 795/2011 αποχώρησαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν.Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 796/2011 προσήλθαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου και Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου και αποχώρησαν οι 
κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 797/2011προσήλθαν οι κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 798/2011 προσήλθε ο κ. Π.Παυλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 799/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 803/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και Κ. Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 804/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και αποχώρησαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. 
Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 805/2011 προσήλθαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 811/2011 αποχώρησε ο κ. Α.Παπαδόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 812/2011 αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 813/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 829/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Κ.Συμεωνίδης. 

 
 



 
 Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-11-2011 εισηγητικό 
σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Με την από 16-11-2011 επιστολή του προς την Τοπική Κοινότητα Βεργίνας, ο 
Εκπολιτιστικός και Μορφωτικός Σύλλογος Βεργίνας «Αιγές» αιτείται «α) τη διάθεση 
της πλατείας της Τοπικής Κοινότητας Βεργίνας την 26η Δεκεμβρίου 2011 για την 
αναβίωση του εθίμου «Γουρουνοχαρά-Ρουγκάτσια» και β) την οικονομική ενίσχυση 
του Συλλόγου από το Δήμο Βέροιας για την πραγματοποίηση του εθίμου, το οποίο 
αναβιώνει φέτος για 14η χρονιά και τείνει να γίνει σύγχρονος θεσμός της περιοχής για 
πλήθος ντόπιων και ξένων επισκεπτών της περιοχής». 

Με την υπ’ αριθ. 09/21-11-2011 απόφαση του Συμβουλίου Τοπικής 
Κοινότητας Βεργίνας η οποία πρωτοκολλήθηκε στην υπηρεσία μας με τον 63119/25-
11-11 αριθ. πρωτοκόλλου, αποφασίστηκε ομόφωνα διατύπωση γνώμης για α) τη 
διάθεση της Πλατείας της Τοπικής Κοινότητας Βεργίνας στον Εκπολιτιστικό και 
Μορφωτικό Σύλλογο Βεργίνας «Αιγές» για την αναβίωση του εθίμου 
«Γουρουνοχαρά-Ρουγκάτσια» και β) την οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου από το 
Δήμο Βέροιας με το ποσό των 3.000,00€ για τα έξοδα της πραγματοποίησης του 
εθίμου. 

Σε ό,τι αφορά στο (α) αίτημα του Εκπολιτιστικού και Μορφικού 
Συλλόγου Βεργίνας «Αιγές», σχετικά με την παραχώρηση της πλατείας της 
τοπικής κοινότητας Βεργίνας, ισχύουν τα παρακάτω: 
 
Σύμφωνα με τις διατάξεις των παρ. 1 και 2 του άρθ. 185 του Ν.3463/2006 (ΦΕΚ 
Α’ 114/08-06-2006) προβλέπεται ότι:  
 
«1. Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου επιτρέπεται να παραχωρείται 
δωρεάν η χρήση δημοτικών ή κοινοτικών ακινήτων στο Δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα 
δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας ανάγκης. Η 
παραχώρηση ανακαλείται με όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την είχαν 
υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 
2. Ομοίως με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, επιτρέπεται να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν 
αποκλειστικά και μόνο δραστηριότητα, η οποία είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά 
συμφέροντα». 
 

Σε ό,τι αφορά στο (β) αίτημα του ως άνω Συλλόγου, σχετικά με την 
επιχορήγησή του για διενέργεια πολιτιστικής εκδήλωσης, ισχύει η διοικητική 
διαδικασία η οποία προβλέπεται από τις διατάξεις των  άρθ. 202, Ν.3463/2006 
(ΦΕΚ Α’ 114/08-06-2006) και αρθ.72, Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α’ 87/07-06-2010), από 
τη νομολογία του Ελεγκτικού Συνεδρίου (Ελ. Συν. Πράξη 129/2011 Τμ. 7) και τέλος 
από τα οριζόμενα στις υπ’ αριθ. 1113502/6435/01 και 59774/86 εγκύκλιες οδηγίες 
του Υπ. Εσωτερικών, διαδικασία η ολοκλήρωση της οποίας  προϋποτίθεται της 
εισόδου του αιτήματος στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Κατά συνέπεια και ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό 
Συμβούλιο 

Να αποφασίσει για την παραχώρηση ή μη της πλατείας της Τοπικής 
Κοινότητας Βεργίνας για την αναβίωση του εθίμου «Γουρουνοχαρά-Ρουγκάτσια» στον 
Εκπολιτιστικό και Μορφωτικό Σύλλογο Βεργίνας «Αιγές» για την 26η Δεκεμβρίου 
2011. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Κ.Πρόεδρε, η χρήση χώρου ναι, οικονομική ενίσχυση όχι, διότι 

και να την αποφασίσουμε θα απορριφθεί. 
Νεστορόπουλος: Πάνω στην πρόταση που έκανε η Δήμαρχος που λέει ότι για 

την παραχώρηση της πλατείας ναι, αλλά τη χρηματοδότηση όχι και μας είπε ότι δεν 
το επιτρέπει το ελεγκτικό συνέδριο αν κατάλαβα καλά, είναι έτσι Δήμαρχε;  



Δεν επιτρέπεται δηλαδή από το ελεγκτικό συνέδριο να επιχορηγούνται 
σύλλογοι, σωματεία κι οτιδήποτε; Καμιά επιχορήγηση; Γιατί έχουμε θέμα μετά για 
τον άλλο το σύλλογο. 

Δήμαρχος: Έχει γίνει συνεννόηση γι’ αυτό.  
Κοστογλίδου: Σ’ αυτό που έχει σχέση μ’ αυτό που είπε η Δήμαρχος. Από ό,τι 

βλέπω εδώ στο εισηγητικό, γράφει στην τελευταία παράγραφο, σε ό,τι αφορά το β΄ 
αίτημα, του ως άνω συλλόγου, σχετικά με την επιχορήγηση του για τη διενέργεια 
εκδηλώσεων, ισχύει η διοικητική διαδικασία η οποία προβλέπεται από τις διατάξεις 
του Ν.3463 και του Ν.3852, από την ομολογία του ελεγκτικού συνεδρίου και τέλος 
από τα οριζόμενα στην υπ’ αριθ.111, τέλος πάντων, να διαβάσω εγκυκλίους, οδηγίες 
ΥΠ.ΕΣ. διαδικασία, η ολοκλήρωση της οποίας προϋποθέτει της εισόδου του 
αιτήματος στο Δ.Σ. Αυτό υπάρχει σαν αίτημα στο Δ.Σ. Άρα αυτές οι διατάξεις οι 
οποίες αναγράφονται όλες εδώ, δεν εγκρίνονται από την  επίτροπο;  

Δήμαρχος: Κ. Κοστογλίδου, αν θέλω να κάνω την καλή είναι πάρα πολύ 
εύκολο, να πω να δώσουμε 3.000,00€, να υπάρχει ένας κωδικός, ή να δώσουμε 
4.000,00€, ή εδώ να γίνει και λίγο παζάρι και να λέει ο ένας 5.000,00€, ο άλλος 
22.000,00€ και ο άλλος 7.000,00€ όπως γινόταν στο παρελθόν.  

Η διαδικασία όμως που προβλέπεται σήμερα είναι απολύτως απαγορευτική γι’ 
αυτά, διότι και το ενάμιση ευρώ της φέτας λαδορίγανη πρέπει να υπάρχει 
αιτιολογημένο. Λοιπόν, έτσι δεν περνάει τίποτα σε σχέση μ’ αυτά και ήταν το πρώτο 
μάθημα που πήραμε από την ΕΕΤΑΑ, όταν ξεκινήσαμε τη θητεία μας. Ξεχάστε τις 
επιχορηγήσεις, δε θα σας εγκρίνει κανένας επίτροπος, έχουμε και προηγούμενο 
άρνησης σ’ αυτά που σημαίνει, θέλετε (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή 
μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) έχει γίνει ειδική συνεννόηση. 

Κοστογλίδου: Δεν ολοκλήρωσα, με διέκοψε η Δήμαρχος. Όχι, δεν 
ολοκλήρωσα. Επειδή όντως πρόκειται περί άνισης μεταχείρισης, γιατί όταν είχε έρθει 
ο σύλλογος της Πατρίδας για επιχορήγηση, η Δήμαρχος πρότεινε να δοθούν 
2.000,00€, ανεξάρτητα αν τότε ο πρόεδρος του συλλόγου δεν τα αποδέχτηκε γιατί 
ζητούσε παραπάνω. Γι’ αυτό ακριβώς εγώ κάνω την πρόταση να δοθούν οι 3.000,00€ 
στο σύλλογο, όπως ακριβώς εισηγήθηκε η τοπική κοινότητα Βεργίνας. 

Τσιούντας: Εδώ στο Δ.Σ. υποτίθεται ότι κάποιοι που παίρνουν τα θέματα και 
τα εισάγουν στο Δ.Σ. για συζήτηση, πρέπει να είναι ενημερωμένοι. Σήμερα τι ισχύει 
δηλαδή; Αυτό που μας είπε η δήμαρχος ότι η επίτροπος εξετάζει κατά περίπτωση και 
μετά από συνεννόηση, δηλαδή άλλο ισχύει για το δικό μου το σύλλογο που είμαι 
πρόεδρος και άλλο για της κ. Αρχοντάκη; Δεν μπορώ να το καταλάβω. Όχι, μισό 
λεπτό, τι δεν έχουμε ψηφίσει; Είπε η Δήμαρχος ότι μπορεί κατά περίπτωση η 
επίτροπος να εγκρίνει κάποιο, Να συμφωνήσουμε άκουσα από τον κ.Παπαδόπουλο. 
Είναι δυνατόν να γίνονται αυτά; Ένας σύλλογος να ζητάει επιχορήγηση και να λέμε 
ναι γιατί συνεννοηθήκαμε με την επίτροπο και στον άλλο σύλλογο να λέμε όχι γιατί η 
επίτροπος θα μας πει. Εμείς πρέπει να ξέρουμε όμως και να έχουμε μια τακτική. 

Σουμελίδης: Έχω την εντύπωση κ.πρόεδρε, ότι αν το περάσουμε σα 
συνδιοργάνωση, πιστεύω ότι δε θα υπάρχει πρόβλημα.  

Μελιόπουλος: Δήμαρχε εσείς λέτε ότι δε θα μας επιτρέψει αυτή τη δαπάνη το 
ελεγκτικό συνέδριο. Το ελεγκτικό συνέδριο είναι εκείνο που αποφασίζει; Αν θέλει το 
Δ.Σ. στο κάτω-κάτω να επιχορηγήσει κι ένα πολιτιστικό σύλλογο που φαίνεται ότι 
παράγει έργο με 3.000,00€. Αυτό ειλικρινά δεν μπορώ να το καταλάβω.  

Αρχοντάκη: Στον προϋπολογισμό μας έχουμε μόνο 2.500,00 €, τίποτε άλλο. 
Θα το εγκρίνουμε και δε θα το εγκρίνει η επίτροπος. Δεν έχουμε άλλα χρήματα, στον 
κωδικό αυτό το ποσό 2.500,00 € έχουμε δεν κάνουμε τροποποίηση, δεν έχουμε να 
κάνουμε την τροποποίηση. 

 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Εγώ δεν κατάλαβα κάτι, δεν υπάρχουν λεφτά 
στον προϋπολογισμό ή δεν μπορούμε καθόλου; 

Δήμαρχος: Θέλετε από τις 2.500,00€ να βάλουμε 1.000,00 € και να το 
δοκιμάσουμε; 

Σαββαΐδου: Κ.Πρόεδρε παρακαλώ μπορούμε να ακούσουμε μια απάντηση 
επιτέλους σ’ αυτό το θέμα; 



Βοργιαζίδης: Εγώ δεν μπορώ να ψηφίσω το συγκεκριμένο θέμα γιατί έχω 
αποτρέψει παρόμοια αιτήματα να έρθουν προς το Δ.Σ., άρα δεν μπορώ να το ψηφίσω. 

Τσιούντας: Ο κ.Γκαμπέσης είπε πριν κάτι, ότι είμαστε σε περίοδο ισχνών 
αγελάδων. Είναι δύσκολο να εγκρίνουμε για συλλόγους χρήματα γιατί θα έρθουν 
όλοι οι σύλλογοι. Αν εγκρίνουμε σε έναν θα είμαστε σε δύσκολη θέση, άλλο όμως 
αυτό να πούμε ότι δεν εγκρίνουμε που ήρθε η ώρα να πει ο καθένας την άποψη του κι 
άλλο να λέμε εδώ στο Δ.Σ. ότι ό,τι και να κάνουμε εμείς, η επίτροπος θα εγκρίνει 
κατά περίπτωση. Εγώ λοιπόν, επειδή είναι η περίοδος τέτοια και ξέρουμε τις 
δυνατότητες τις οικονομικές του δήμου και επειδή γνωρίζουμε ότι κι άλλοι σύλλογοι 
θα έρθουν αν εγκρίνουμε, λέω όχι στην επιχορήγηση. 

Καγκελίδης: Εδώ ήρθαμε σε ένα δήμο ο οποίος παραδοσιακά κάνει κάποιες 
εκδηλώσεις οι οποίες πάντα γίνονταν. Εδώ στο χωριό γινόταν τα κόλιαντα πως τα 
λένε, στη Φυτειά γινόταν το κάψιμο των κέδρων, στην Πατρίδα τα κούλουμα και 
ήρθαμε εδώ σε ένα δήμο και λέμε να συζητήσουμε να δώσουμε για ραγκάτσια και για 
γουρουνοχαρές στη Βεργίνα και δεν έχουμε και λεφτά. Το συζητάμε ότι πρέπει να 
δώσουμε λεφτά; Οι άλλοι τί είναι δηλαδή; δεν κατάλαβα; Δηλαδή γουρουνοχαρά 
επειδή έχει αρχαία η Βεργίνα; εννοείται δεν πρέπει να δώσουμε, εννοείται δεν πρέπει 
να δώσουμε σε κανένα.  

Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Κ. 
Κοστογλίδου; 
Υπέρ της πρότασης της Κ.Κοστογλίδου ψήφισαν τέσσερις δημοτικοί σύμβουλοι: 
Κ.Κοστογλίδου, Μ. Σουμελίδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Μελιόπουλος.  

Προεδρεύων: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου; 
Υπέρ της πρότασης της Δημάρχου ψήφισαν οι υπόλοιποι είκοσι πέντε σύμβουλοι.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-10-2011 εισηγητικό σημείωμα, όπως διαμορφώθηκε κατόπιν της πρότασης της 
Δημάρχου. 
2.-Την από 16-11-2011 επιστολή του Εκπολιτιστικού και Μορφωτικού Συλλόγου 
Βεργίνας «Αιγές». 
3.- Την υπ’ αριθ. 9/21-11-2011 απόφαση του Συμβουλίου Τοπικής Κοινότητας 
Βεργίνας. 
4.- Την πρόταση της δημοτικής συμβούλου Κ.Κοστογλίδου. 
5.- Τις διατάξεις των παρ. 1 και 2 του άρθρου 185 του Ν.3463/2006. 
6.-  Τις διατάξεις του άρθρου 202 του Ν.3463/2006 και του άρθρου 72 του 
Ν.3852/2010. 
7.- Τις υπ’ αριθ. 1113505/6435/01, 59774/86 εγκύκλιες οδηγίες του Υπ.Εσωτερικών. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α)Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης της πλατείας της Τοπικής 
Κοινότητας Βεργίνας για την αναβίωση του εθίμου «Γουρουνοχαρά-Ρουγκάτσια», 
στον Εκπολιτιστικό και Μορφωτικό Σύλλογο Βεργίνας «Αιγές», την 26η Δεκεμβρίου 
2011. 

Β)Απορρίπτει αίτημα για οικονομική ενίσχυση. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  812 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Βασίλειος Γιαννουλάκης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Γ. Μελιόπουλος     
Χ. Σαββαϊδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  

 
 
  
 


